

# JUMS

## Pengenalan

Jalinan Ukhuwah musim sejuk atau dikenali sebagai JUMS merupakan sebuah program yang diadakan pada bulan Disember untuk para pelajar Malaysia di luar negara bagi mengisi 'winter break' dengan aktiviti yang berfaedah. Diperkenalkan pada tahun 2012 ramai pelajar telah memperoleh manfaat daripada program ini

## Misi Kami

Misi utama program JUMS adalah untuk memberikan pemahaman kepada pelajar tentang realiti semasa dan menyediakan aktiviti bermanfaat yang menyeronokkan. Selain itu, JUMS berperanan dalam memberikan kefahaman ilmiah serta menguatkan jati diri para pelajar sebagai penuntut di luar negara.

## Aktiviti

- **Mempertingkatkan Kefahaman Agama serta Rohani**  
Dalam usaha untuk memperdalam pemahaman agama dan memperkukuhkan dimensi rohaniah, program ini menawarkan sesi pengisian rohani yang menggugah minda. Peserta akan diajak untuk merenungkan nilai-nilai keislaman dan mendalami aspek-aspek keagamaan yang relevan dengan konteks semasa.
- **Melatih Kekuatan Fizikal dengan Aktiviti-Aktiviti Menarik**  
Bagi meningkatkan kekuatan fizikal peserta, JUMS menyusun pelbagai aktiviti yang mencabar seperti Explorace, team building, bersukan dan belajar silat. Aktiviti-aktiviti ini tidak hanya memberikan pengalaman menyeronokkan, tetapi juga melatih kekuatan fizikal dan ketahanan peserta dalam suasana luar yang mengujakan.
- **Memperkukuh Jati Diri sebagai Seorang Pelajar Muslim di Luar Negara**  
Program ini membawa dimensi unik dengan fokus khusus pada memperkukuhkan identiti sebagai pelajar Muslim di luar negara. Peserta akan terlibat dalam sesi perbincangan, kuliah, dan aktiviti yang menekankan nilai-nilai keislaman serta memberikan pandangan mendalam tentang bagaimana menjalani kehidupan sebagai pelajar Muslim dalam persekitaran antarabangsa.
- **Membina Hubungan Sesama Pelajar**  
Sebagai aspek penting dalam pembangunan diri, program ini menekankan pembinaan hubungan sesama pelajar. Melalui aktiviti-aktiviti berkumpulan dan sesi pengisian yang kolaboratif, peserta akan dapat memperluaskan rangkaian sosial mereka, membina

ukhuwah yang kukuh, dan berkongsi pengalaman bersama dalam suasana yang mesra dan menyokong.